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FNP 192 Door het invoeren van de 
kwijtschelding voor de 
gehandicaptenparkeerkaart 
wordt verwacht dat de 
gemeente 12.000 euro aan 
legesinkomsten misloopt per 
jaar. Hoe is deze berekening 
tot stand gekomen? 

We hebben in Heerenveen ongeveer 650 inwoners 
met een GPK. Jaarlijks komen er ongeveer 100 
nieuwe aanvragen bij en jaarlijks worden ook 
ongeveer 100 kaarten verlengd.  
De kosten van het verlengen van de kaart bedragen 
in 2024 voor de inwoner € 83,20, inkomsten voor 
gemeente € 8.320,00. De kosten van een nieuwe 
kaart bedragen in 2024 € 163,70 per 
kaart,  inkomsten voor de gemeente € 16.370,00 
Totale inkomsten € 24.690,20. 
 
Omdat wij geen inkomstengegevens hebben van de 
gebruikers van een GPK, ben ik er in mij analyse van 
uit gegaan dat 50% van de gpk 
aanvragers/verlengers voor kwijtschelding in 
aanmerking komen. Dit is dus een aanname. De 
praktijk moet uitwijzen of dit kopt. 
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Kostendekkendheid 
leges 

D66 182 In hoeverre zijn alle leges nu 
kostendekkend? En of welke 
onderzoeken lopen hier nog 
naar? 

Er is een onderzoek gestart naar de 
kostendekkendheid van leges, waarbij het doel is om 
voor de perspectiefnota een beeld te hebben van de 
kostendekkendheid en de mogelijkheden om hier al 
dan niet meer kostendekkend te worden. Het beeld 
van de afgelopen jaren was dat de leges voor 
Omgevingswet gerelateerde zaken tussen de 90 en 
100% lag. Met dien verstande dat voor 
milieuvergunningen geen leges mocht worden 
geheven. Vanaf volgend jaar zullen we dat wel gaan 
doen. Voor producten op het gebied van bijzondere 
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wetten, denk aan evenementen, was de 
kostendekkendheid lager. Waarbij aangetekend kan 
worden dat dit een bewuste keuze ook is, omdat het 
college in het verleden expliciet heeft gekozen voor 
een hogere mate van facilitering en dienstverlening 
hierin. De kostendekkendheid van producten op het 
gebied van Burgerzaken zullen ook worden 
onderzocht, waarbij daar voor een deel sprake is van 
producten die een wettelijk vastgestelde leges 
hebben en dus niet mogen worden aangepast. Dit 
geldt overigens ook voor enkele producten binnen 
bijzondere wetten. Mogelijke aanpassing van de leges 
zal dan in 2025 plaats kunnen vinden. 

 


